
 

 

 

 
18.12.2016 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
 

 

07.12.2016 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet 

 

Deltagere: Louise Toft, Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Mads 

Grymer Ejstrup, Rie Grønbech, Peter Heise, Abdul Beakasyar, Frida Ratzer 

(medarbejderrepr.), Louise Guldborg (medarbejderrepr.), Alberte Petersson 

(elevrepr.), Laura Kristensen (elevrepr.), Peter Daniel Andersen 

(ledelsesrepr.) 

 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden godkendes uden kommentarer 

17:35 – 

17:45 

2 Præsentation af ny Pæd. 

Afd. Leder 

Bente Haugbøl der starter d. 01.01.2017 

som ny pædagogisk afdelingsleder på 

skolen præsenterer sig selv.  

Bente har arbejdet som underviser og 

koordinator i Herlev gennem en årrække, og 

har siden 2014 været ansat som pædagogisk 

afdelingsleder på Sundby Øster skole.  

Bente er bl.a. stærk indenfor områderne 

teamsamarbejde, læringsmålsstyret 

undervisning og aktionslæring – elementer 

som indgår i vores ´Grønne Bølge´. 

17:45 – 

17:55 

3 Elevrådet Elevrådet giver en tilbagemelding på den 

faglige dag vedr. antimobning – med et 

fokus på sociale medier. 

Det var et godt arrangement, og der har 

efterfølgende været talt om antimobning 

blandt eleverne.  

Elevrådet arbejder videre med antimobning. 



17:55 – 

18:10 

3 Helhedsrenoveringen Byggeudvalgets 4. møde er udskudt – tillige 

med færdiggørelsen af byggeprogrammet. 

Københavns Ejendomme (KEjd) har sat 

udarbejdelsen af byggeprogrammet på 

pause. Dette skyldes at der ikke har været 

en ordentlig fremlæggelse af sammenhæng 

mellem økonomi og planlagte arbejder på 

skolen fra totalentreprenørs side. Det 

forventes at der afholdes 

byggeudvalgsmøde primo januar hvor dette 

fremlægges. 

Skolebestyrelsen ønsker at invitere en eller 

flere arkitekter med til 

skolebestyrelsesmødet i februar hvor 

planerne kan fremlægges for alle 

forældrevalgte. Tillige vil skolebestyrelsen 

invitere alle interesserede forældre med til 

mødet hvor man kan høre nærmere. Detaljer 

aftales med arkitekterne og meldes derefter 

ud. 

Skolebestyrelsen ser en udfordring i at 

multisalen skal konverteres til faglokaler for 

natur-teknologi. Årsagen til dette er, at der 

ifm. helhedsrenoveringen ikke må udvides 

med kvadratmeter. Dette er ikke i tråd med 

en helhedstanke om børnenes hverdag, og 

skolebestyrelsen vil derfor forfatte en 

skrivelse til Børne- og Ungdomsudvalget 

hvor der anmodes om at man kan bygge et 

selvstændigt natur-teknologi lokale 

udendørs.  

18:10 – 

18:25 

4 Status på skolens 

økonomi 

Der gives en samlet status på skolens 

økonomi på nuværende tidspunkt. Det 

forventes, med nuværende forbrug, at 

skolen rammer en balancering i regnskabet 

for 2016.  

Ift. vikarudgifter er der pt. et højere forbrug 

end forventet – bl.a. da vi har oplevet et 

højere sygefravær som følge af efterårets 

epidemier.  

På trods af dette, ligger skolens samlede 

fravær markant under det kommunale 

måltal: 9,3 dage for Rødkilde Skole, hvor 

det kommunale måltal er 15,5 dage. 

Det nye budget udarbejdes i januar måned, 

og præsenteres for skolebestyrelsen i 



februar. 

18:25 – 

18:30 

5 Status på indskrivning Der er pt. 77 elever der har ønsket Rødkilde 

Skole som 1. prioritet og som har retskrav 

(ret til at blive indskrevet) på skolen. 

Derudover er der 23 der har ønsket 

Rødkilde som 1. prioritet, men ikke har 

retskrav. Endeligt er der 18 børn med 

retskrav vi endnu ikke har hørt fra.  

Indskrivningen er fortsat i gang, og vil blive 

afsluttet ultimo januar, hvor vi kender det 

endelige antal elever der skal starte i 0. 

klasse efter sommerferien. 

18:30 – 

19:00 
                                Spisning 

19:00 – 

19:20 

6 Evaluering af 

kontaktforældremødet 

Der har været gode tilbagemeldinger fra 

deltagende kontaktforældre.  

Der har været et ønske om mere uformel 

dialog på mødet mellem forældrene.  

Skolebestyrelsen overvejer om det 

fremadrettet, med afsæt i emnet, at dele 

kontaktforældremødet mellem indskoling 

og udskoling.  

19:20 – 

19:30 

7 Tilbagemelding fra 

mødet vedr. evaluering 

af Grøn Bølge 

 

19:30 – 

19:40 

8 Orientering og 

inddragelse af besøg fra 

Pia Allerslev og Tobias 

Stax 

Besøget finder sted d. 06.01.2017 ml. 11:30 

– 12:30 

Der vil være et fokus på Faglig PigeCamp, 

overgang til ungdomsuddannelse samt 

helhedsrenoveringen. 

Christine Beyer og Mads Grymer deltager 

fra skolebestyrelsen. 

19:40 – 

19:50 

9 Meddelelser Skoleledelsen 

- Medarbejderne skal gennemføre den 

årlige trivselsundersøgelse i februar 

- Der har været en henvendelse om 

udfordringer med kontanthjælpsloftet – 

dette drøftes videre i skoledelen 

19:50 – 10 Eventuelt  



20:00 

 11 Punkter til næste møde Princip for Skole-Hjem samarbejde 

AT påbud 

Drøftelse om kontakt – trivselsforældre 

 12 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


	07.12.2016 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet
	Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30

